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БЕОГРАД - Велимир Илић, председник НС, у интервјуу за Курир истиче да није било
ружних речи упућених члановима Одбора за саобраћај.

  

- Не знам ко овде лаже и ко коме подмеће. То је прљава кампања и ништа више. Прво да
се зна, на том састанку Одбора, чији сам председник, појавила су се само два посланика
из власти. Нисам никог псовао. Рекао сам само да је срамота то што раде, да су
покварени колико су тешки. На ходнику су од мене тражили да фалсификујем записник
да је било кворума, што ја нећу да радим и тачка.

  

* Хоћете да кажете да су лагали?

  

- Наравно да нису рекли истину. И прекјуче сам сазвао Одбор и поново није било
кворума. Видећемо шта ће бити у понедељак. А после - Веља псује и ко зна шта још.

  

* Значи, проблем је кворум?

  

- Зато је важно да се избори одрже, јер власт нема већину у парламенту већ само
дилове. Шетамо Скупштином по цео дан јер нема кворума. Одбори касне или се не
одржавају. Ово је невиђено!

  

* Шта очекујете од избора?
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- Очекујем убедљиву победу, наравно! Излазимо са СНС Томе Николића.

  

* Које странке су пожељни партнери?

  

- Можда нам и не буду потребни. Ово ће бити дерби између Бориса Тадића и Томе
Николића. Самим тим нема шансе да ове две странке праве власт.

  

(Курир)
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